



TRUST & ESTATE PLANNING



PRIVATE BANKING

INSPIRING YOUR LEGACY

Your next can be as big as you believe it to be. Whether it's your next opportunity, milestone, or legacy – we stand with you to bring your ambitions to life and leave your mark on the world. All you have to do is to decide on what's your next.

We know everyone's next is different, in scale and intent. No matter what yours is, we don't believe in your visions being held back by boundaries. That is why Emirates NBD Private Banking will be your trusted partner as you explore YOUR NEXT.

WHY EMIRATES NBD TRUST AND ESTATE PLANNING?

Emirates NBD Group has built a reputation for innovation, product excellence and financial strength. By offering a comprehensive spectrum of banking services, from corporate, retail, private and Islamic to investment banking, we have enjoyed the valued patronage of an ever-growing client base, making us the leading banking group in the Middle East.

Through our bespoke Private Banking services, we have helped structure, manage, protect and grow the wealth of a distinguished client base, who consider us their trusted advisors.

Notably, Emirates NBD Private Banking's international reach via well-regulated international booking centres in the UAE, London, Singapore and KSA, is strategically important in allowing us to offer our clients diversified portfolio strategies across geographies, themes, sectors and asset classes.

Our Trust and Estate Planning services, provided through the Emirates NBD Trust Company in Jersey (Channel Islands) since 2001, are regulated to the highest international standards and continue to demonstrate our commitment to highly personalised attention, advice and expertise.



YOU'VE BUILT YOUR LEGACY. WE'LL HELP PRESERVE IT.

YOUR PERSONAL ADVANTAGE

We understand that your personal values are as individual as you are. And when it comes to safeguarding something as precious as your legacy, it pays to work with advisors who can help preserve and grow it for the ones who matter the most in your life, while keeping your unique circumstances in mind.

However complex your situation, we assist in formulating a wealth plan that can be tailored to meet your own and your family's specific needs. We work closely with you and your advisors to address your succession planning, tax and legal requirements and also assist with liquidity planning and business succession matters.

Benefit from our expertise in structuring, implementing and managing bespoke Trust and Estate Planning solutions, via the Emirates NBD Trust Company. Being strategically located in Jersey (Channel Islands), one of the world's leading financial centres, offers the advantages of being a proven jurisdiction of choice for private wealth structuring.

A dedicated team of trust administration professionals delivers a wealth of expertise and experience, with a personally assigned resource in our Dubai Head Office providing a direct link to our office in Jersey.

With over 21 years of experience in structuring and managing bespoke Trust and Estate Planning solutions for international clients, Emirates NBD Trust Company in Jersey has established a proven track record of long-term trusted fiduciary partnerships.

A track record we steadfastly maintain for you.



TRUST SERVICES

We understand that providing services for trusts, companies and other structures is a long-term commitment that could last for decades. A trusted relationship with you allows us to stay by your side throughout the process of managing and transferring wealth.

The trust can offer flexibility. As your goals and situation, as well as the world, change over time, our solutions evolve too, to offer protection for you and your wealth.

It is imperative to choose a trustee that is experienced, well-regulated and perfectly understands both your and your family's needs. Work with an experienced partner who understands your planning in depth, is based in the region, and is readily accessible at any time.

YOUR FAMILY

To help safeguard what matters the most to you, trust a bank that has your best interests at heart.

PRIVATE TRUSTS

Trusts, including Shari'ah compliant trusts, can play an integral role in wealth protection and management for you and your family, particularly in family estate and succession planning control, to also include asset management protection and confidentiality.

FOUNDATIONS

A variety of foundation structures are being implemented both in the Dubai International Financial Centre (DIFC) and Abu Dhabi Global Market (ADGM), to hold real estate, trading companies and investments. Let us help you establish your foundations in the UAE to protect your assets, with the highest levels of privacy and efficiency.

ASSET HOLDING COMPANIES

We can assist with setting up asset holding companies for your art, jewellery, aircraft, yachts, international property, and image rights.

YOUR BUSINESS

Benefit from our rich expertise and decades-long experience in structuring and managing bespoke solutions for your business.

INVESTMENT HOLDING VEHICLES

Bank on our extensive experience with the incorporation and administration of Jersey-domiciled investment holding vehicles, including provision of experienced professional corporate directors and transaction management.

PROPERTY HOLDING COMPANIES

Jersey is a world-renowned destination to hold international property investments via holding structures, and provides high-quality legal, accounting and administrative expertise. Property holding entities can be established quickly and economically through a range of structures that provide the flexibility to meet your requirements.

JERSEY COMPANIES FOR ACQUISITION

Jersey companies are considered to be proven vehicles for the acquisition of private equity investment, or the option to invest on behalf of a corporate institution directly.

SUCCESSION PLANNING

We spare no effort when it comes to understanding your portfolio of global assets and their current ownership. We then develop a strategy with you and your advisors to ensure the smooth succession of those assets, whether for family, a charitable legacy or business continuity reasons.

YOUR LEGACY PLAN CAN INCLUDE A SPECIFIC PROVISION FOR:

- > Inheritance beneficiaries
- > In what percentage (according to the Shari'ah or an alternate division of assets)
- > At what time (for example, a minimum age before a person can inherit assets)

The plan can also include liquidity planning to ensure sufficient availability of funds, where inheritance taxes may need to be paid. There can also be a specific provision to address the needs of young or vulnerable family members.

Expert planning can help facilitate a smooth succession process in order to minimise family conflict.





INSPIRING YOUR LEGACY

Contact your Relationship Team to know more or call us on **800 456** to have an expert talk to you.



الإلهام في إدارة إرثك

لمعرفة المزيد، يرجى التواصل مع فريق العلاقات الخاص بك أو الاتصال على الرقم **800 456** للتحدث مع أحد خبراءنا.



خطط التوريث

قد تتضمن خطة التوريث حكماً محددًا:

- < للورثة المستفيدين
- < النسب المئوية المطلوبة (وفق الشريعة الإسلامية أو حسب طرق أخرى لتقاسم الأصول)
- < الوقت المناسب (مثل الحد الأدنى للسن قبل الحصول على الميراث)

يمكن أن تشمل هذه الخطة أيضاً تخطيط السيولة لضمان توافر الأموال الكافية عند الحاجة لدفع ضرائب الميراث. وقد يكون هناك حكم محدد لتلبية احتياجات أفراد الأسرة الشباب أو غير المحصنين.

كما قد يساعد التخطيط المدروس من قبل خبراءنا في تسهيل عملية التوريث وتقليل الخلافات العائلية.

لا ندخر جهداً في الخدمات المصرفية الخاصة لفهم محفظتك من الأصول العالمية وملكيتهما الحالية. فنحن نتعاون معك ومع مستشاريك لتطوير خطة استراتيجية تضمن التوريث السلس لتلك الأصول، سواء أكان ذلك توريثاً عائلياً، خيراً أو لأسباب تتعلق باستمرارية العمل.

عائلتك

للمساعدة في حماية ما يهملك أكثر، ثق في بنك يسعى ليحقق لك مصالحك الفضلى.

الوصاية الخاصة

تلعب خدمات الوصاية الاعتيادية، بما فيها تلك الخاضعة لأحكام الشريعة الإسلامية، دوراً متكاملاً في حماية وإدارة الثروة لك ولعائلتك، ولا سيما إدارة خطط ملكية العائلة والتوريث، وكذلك حماية وإدارة الأصول وخصوصيتها.

التأسيس

نشهد تنفيذ مجموعة متنوعة من الهيكليات التأسيس في كل من مركز دبي المالي العالمي وسوق أبوظبي العالمي لإقامة عقارات وشركات تجارية واستثمارات. دعنا نساعدك في إنشاء مؤسساتك الخاصة في دولة الإمارات العربية المتحدة لحماية أصولك بأعلى مستوى من الخصوصية والسرية.

شركات الأصول القابضة

يمكننا المساعدة في تأسيس شركات أصول قابضة تتضمن أصولك من الفن، والمجوهرات، والطائرات، واليخوت، والملكية الفكرية، وحقوق الصور.

أعمالك

استفد من خبرتنا الغنية في هيكلة وإدارة الحلول المخصصة لأعمالك.

الشركات الاستثمارية القابضة

يتمتع البنك بخبرة واسعة في تأسيس وإدارة شركات الاستثمار القابضة في جيرسي. بما في ذلك توفير مدراء محترفين للشركة وإدارة معاملاتها.

الشركات العقارية القابضة

تعد جيرسي من الوجهات المشهورة عالمياً للاستثمارات العقارية الدولية من خلال الهيكليات القابضة. وتوفر خبرة قانونية ومحاسبية وإدارية رفيعة المستوى. كما يمكن تأسيس الشركات العقارية القابضة فيها بسرعة وبتكلفة معقولة عبر مجموعة واسعة من الهيكليات التي توفر مرونة عالية لتلبية متطلباتك.

شركات جيرسي للاستحواذ

تعتبر شركات جيرسي وسيلة مثبتة للاستحواذ من أجل الاستثمار في الأسهم الخاصة، أو خياراً للاستثمار نيابة عن شركة ما بشكل مباشر.

خدمات الوصاية

تقدم خدمات الوصاية مرونة التكيف مع المتغيرات: ولأن أهدافك وظروفك وحتى العالم من حولنا في حالة تغير دائم، لذا نحرص على تحديث طولنا بصورة مستمرة لحماية ثروتك وحماية ثروتك.

من الضروري اختيار وصي يتمتع بمستوى عالٍ من الخبرة والتنظيم، ويدرك تماماً احتياجاتك واحتياجات عائلتك. الأفضل أن تتعامل مع شريك متمرس يفهم خططك بدرجة كبيرة، ويمتلك الحضور والدراية الكافية بالمنطقة، ويمكنك الوصول إلى خدماته بسهولة وفي أي وقت.

ندرك تماماً أن تقديم الخدمات للوصاية والشركات وغيرها من الكيانات الأخرى هو التزام طويل الأمد قد يستمر لعقود. ونحن حريصون على أن نبقى دوماً محط ثقتك الكاملة أثناء عملية إدارة الثروة ونقلها.



حماية إرثك مهمتنا

ميزتك الشخصية

استفد من خبرتنا الواسعة في هيكلية وتنفيذ وإدارة حلول الوصاية وتخطيط الملكية المصممة حسب الطلب من شركة الوصاية التابعة لبنك الإمارات دبي الوطني. وبالاستناد إلى موقعها الاستراتيجي في جيرسي (جزر القنال الإنجليزي)، التي تعد واحدة من المراكز المالية الرائدة في العالم، تتيح لك الشركة الاستفادة من المزايا الفريدة التي توفرها هذه الجزيرة على صعيد هيكلية الثروات الخاصة.

كما يقدم لك فريقنا المتمرس من المتخصصين في إدارة الوصاية حصيلة خبراتهم الغنية في تناول يدك، مع تخصيص جهة اتصال في مكتبنا الرئيسي في دبي للتواصل بشكل مباشر مع مكتب الشركة في جيرسي.

تتمتع شركة الوصاية التابعة لبنك الإمارات دبي الوطني في جيرسي بما يزيد على 21 عاماً من الخبرة في هيكلية وإدارة حلول الوصاية وتخطيط الملكية المصممة حسب الطلب للعملاء الدوليين، كما تمتلك سجلاً حافلاً من الشراكات الائتمانية الموثوقة على المدى الطويل.

سجل حافل نكرسه لحماية مصالحك.

نحن ندرك أن قيمك الشخصية متفردة مثلك تماماً. وعندما يتعلق الأمر بحماية شيء ثمين مثل إرثك، فمن المهم جداً التعامل مع مستشارين متمرسين لمساعدتك في الحفاظ عليه وتنميته للأشخاص المهمين في حياتك مع مراعاة ظروفك الفريدة.

مهما كان وضعك معقداً؛ فإننا نحرص على تقديم المساعدة في بناء خطة محكمة لثروتك بحيث تلي ظروفك وظروف عائلتك الخاصة. نعمل معك ومع مستشاريك على تلبية خطط التوريث ومتطلباتها القانونية والضريبية، ونساعدك في خطط السيولة ومسائل توريث الأعمال.



ما الذي يميز خدمات الوصاية وتخطيط الملكية من بنك الإمارات دبي الوطني؟

من خلال خدماتنا المصرفية الخاصة، ساهمنا في هيكلة، إدارة، حماية وتنمية الثروات لقاعدة متميزة من العملاء الذين يعتبروننا مستشارين موثوقين.

والجدير بالذكر أنه يمكن الوصول إلى الخدمات المصرفية الخاصة في بنك الإمارات دبي الوطني عن طريق مراكز تسجيل دولية تابعة للبنك في دولة الإمارات العربية المتحدة، لندن، سنغافورة، والمملكة العربية السعودية. ولهذه المراكز دور بالغ الأهمية في تمكين البنك من توفير استراتيجيات محافظ متنوعة لعملائنا عبر مختلف المناطق الجغرافية والهيئات والقطاعات وفئات الأصول.

تخضع خدمات الوصاية وتخطيط الملكية، التي نقدمها من خلال شركة الوصاية التابعة لبنك الإمارات دبي الوطني في جيرسي (جزر القنال الإنجليزي) منذ عام 2001، لأعلى المعايير الدولية بما يؤكد التزامنا بتقديم أفضل الخبرات والمشورة وفقاً لمتطلبات العملاء.

اكتسبت مجموعة بنك الإمارات دبي الوطني سمعة طيبة في مجال الابتكار وتميز المنتجات والقوة المالية. لقد حظينا بدعم قاعدة عملائنا المتنامية باستمرار من خلال تقديم مجموعة شاملة من الخدمات المصرفية، بدءاً من الخدمات المصرفية للشركات والأفراد والخدمات المصرفية الخاصة والإسلامية والاستثمارية، حتى أصبحنا المجموعة المصرفية الرائدة في منطقة الشرق الأوسط.

الإلهام في إدارة إرثك

خطوتك القادمة بإمكانها أن تكون بحجم تطلعاتك وما تؤمن به. سواء كنت تطمح إلى فرصة جديدة أو إنجاز مهم أو ترك إرث للأجيال القادمة، فإننا هنا لمساعدتك في تحقيق طموحاتك وترك بصمتك. كل ما عليك فعله هو أن تقرر ما هي خطوتك القادمة.

ندرك أن الخطوة القادمة قد تختلف من شخص لآخر من حيث الحجم أو الأهداف. وأياً تكن رؤيتك، نحن نؤمن بأنها لا ينبغي أن تكون مقيدة بأية حدود. لذا، الخدمات المصرفية الخاصة من بنك الإمارات دبي الوطني ستكون شريكك في مرحلة استكشاف خطوتك القادمة.

الوصاية وتخطيط الملكية



الخدمات المصرفية الخاصة

